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Enkel fråga till Utbildningsnämndens ordförande Monica Brohede 
Tellström: 
 
Kommer kommunen att ge mer information om hur man ställer sig i kö till 
önskad skola i Fisksätra? 
 
Vänsterpartiet har blivit kontaktade av undrande föräldrar i Fisksätra. Den information som kommit ut 
om att ställa sig i kö till den framtida Victor Rydbergskolan är bristfällig. De vet inte vad den 
förfrågan de har fått om de vill att deras barn ska gå i skolan innebär. Bland annat handlar det som 
skolans förfrågan till föräldrar om de önskar att deras barn ska gå på skolan när den startar. Det är en 
förfrågan Victor Rydberg gjort för att få ett underlag för sin ansökan till Skolverket om att starta 
skolan. Det finns de som tror att de nu ställt sina barn i kön. Det är ju så att skolan inte startar i år, utan 
först till hösten 2021. 
 
Jag har frågat tjänstemän på kommunen om hur det förhåller sig får vi svaret att kommunen inte har 
någon skyldighet att informera mer än vad man har gjort. Men med tanke på hur dåligt man 
kommunicerade med föräldrar och elever i Fisksätra under förra året så förstår vi att det lätt blir 
missförstånd i den här situationen. Det är inte helt enkelt i sig att förstå hur köerna fungerar, men 
dessutom finns det fortfarande de som är upprörda och snabbare drar slutsatser när de inte förstår 
informationen. Det spekuleras också i att skolan inte skulle vilja ha elever från området och det 
försvårar informationsläget.  
 
Med ljuset av läget i Fisksätra, kommer kommunen att göra en extra informationsinsats för att 
säkerställa att alla elever som vill gå i den Victor Rydbergskolan förstår hur de ska söka? 
 
 
Amanda Sandholm 


